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Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Miért lehetetleníti el a kormány a szolnoki helikopter bázis m űködését?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szekeres Imre Honvédelmi Miniszte r
Úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A szolnoki Ittebei Kiss József Helikopter Bázis állományában 12 darab harci helikopter ,
valamint 17 darab szállító helikopter található . Jelenleg még repülhet 7 db harci helikopter, s
talán 9 szállító helikopter. A többi üzemképtelen . Üzemképtelen azért, mert vagy nem
végezték el rajtuk a kötelező nagyjavítást, e nélkül pedig a helikopterek nem repülhetnek ,
vagy pedig nem történt meg a rossz alkatrészek cseréje, mert nincs pénz ázz alkatrésze k
beszerzésére. Ha nincs szerviz, tilos repülni vele. A meghibásodott alkatrészt nem lehet
mással pótolni, csak megfelelő alkatrésszel . Emberéletek múlnak a nem megfelel ő szervizen !
Természetesen nem az itt dolgozó becsületes katonák hibája mindez . Ok dolgoznának,
esküjüknek megfelelően szolgálnák a hazát, de a nem tudni miért, sem a Honvédelm i
Minisztérium, sem a Kormány nem vesz tudomást problémáikról . Évek óta nem biztosítják a
szükséges forrásokat, s ezt csak tetézi, hogy 2010-ben, mind az alkatrészbeszerzésre, mind
pedig a nagyjavításra szükséges költségvetési forrást a jelent ősen szűkítették. Nagyjából 3
milliárd forint lenne szükséges, de a töredékét sem tervezték be a költségvetésbe . A
helikopterek pedig évek óta egymás után állnak le . A helyzet mára kritikussá vált. Lassan
odajutunk, hogy helikopter nélkül marad a helikopter bázis . Az itt dolgozók már arról
beszélnek, hogy a kormány így akarja megszüntetni a szolnoki helikopteres dandárt. Mert ha
nincs helikopter, akkor bizony bázis sem lesz.

Tisztelt Miniszter Úr!
A probléma sokrétű, igen komoly foglalkoztatási problémát jelent városunknak, ha a dandá r
1200 alkalmazottja elveszíti állását. Súlyos csorba eshet Szolnok katonaváros-arculatán. Az
ország védelmi rendszerének egy jelentős szegmense válik semmivé! Nem beszélve a
katasztrófavédelmi, árvízvédelmi feladatokban betöltött szerepérő l a dandárnak, melyet itt a
Tisza mentén rendszeresen kellett igénybe vennünk az elmúlt évek hatalmas árvizeinél .
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Tisztelt Miniszter Úr! Az alábbi kérdéseimre kérem lehet ő leggyorsabb válaszát !

• Ha a 2010. évi költségvetésben messze a minimálisan szükséges igény szint alatt
tervezték a helikopterek üzemképességéhez szükséges forrásokat, akkor milyen má s
forrásból fognak gondoskodni erről?

• Jelenleg ki végzi a helikopterek karbantartását, milyen megbízás alapján teszi, milye n
összegért teszi, s a szerződés milyen intervallumra szól ?

• Valóban fölmerült-e a hadügyi vezetésben, esetleg személyesen Önben a szolnok i
helikopterbázis megszüntetésének gondolata?

Kérem, tiszteljen meg gyors válaszával !

Budapest, 2010 . március 30.

Tisztelettel :

Szalay Ferenc
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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